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ПРОТОКОЛ № 1 

Президії Всеукраїнської громадської організації Федерація стрільби з 

лука України 

14.01.2025                                                                                         м. Київ 

  

Присутні члени президії: Булко В. Ф., Севрюков В. В., Новаковський В. А., 

Родіонова Н. В., Осипенко О. Г., Ксенофонтов О. О., Ніколаєвський О. Ю., 

Садовнича О. А., Вілянський А. В., Гавелко Ю. В., Гавелко М. П., Павлов В. О., 

Бурдейна Н. А., Герасименко Л. С., Родіонов С. В., Руденчик Є. В.,  

Приходько І.М., Теглевець Н. М., Коваль В. О., Хавтура В. В., Рижкова О.,  

Рубан В. Г. 

Засідання Президії відбулось онлайн за допомогою програми ZOOM. (яка дозволяє 

слухати та бачити одночасно всіх учасників засідання). 

  

Порядок денний 

1. Виступ Президента. 

  1.1. Огляд подій у Федерації за попередній місяць. 

  1.2. Особливості розвитку громадських організацій. 

  1.3. Презентація стратегії та організаційної структури Федерації. 

2. Обговорення та затвердження Єдиного календарного плану фізкультурно-

оздоровчих, спортивних заходів та спортивних змагань України на 2025 рік. 

3. Обговорення та затвердження системи відбору та комплектування національної 

збірної команди до головних змагань сезону 2025 року. 

4. Положення про членство в Федерації та розміри членських внесків на 2025 рік. 
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СЛУХАЛИ: 

1. Президента ВФСЛ Ніколаєвського О. Ю. – стосовно огляду подій у Федерації за 

попередній місяць; особливостей розвитку громадських організацій та презентації 

стратегії та організаційної структури Федерації. Також стосовно оновлення сайту 

Федерації, зміни домена, який би відповідав за змістом громадській організації. 

Запропоновано членам Президії ознайомитись з баченням та на наступному 

засіданні перейти до затвердження структури. 

ВИСТУПИЛИ: 

Севрюков В. В. – стосовно комітетів і Статуту ВФСЛ. 

Вілянський А. В. –  пояснював різницю між організаційним та спортивним 

комітетами в запропонованій Президентом організаційній структурі Федерації. 

Родіонов С. В. – стосовно кількості людей в комітетах, уточнив по організаційному 

та спортивному комітету. 

Гавелко Ю. В. – стосовно комітетів атлетів, тренерів. 

Бурдейна Н. А. – стосовно конкурсу і призначення на посади тренерів штатної 

збірної команди (незадоволення: що пропозиція конкурсної комісії не була 

прийнята Міністром, а також що  повинні бути необхідні документи та накази  

від Мінмолодьспорту); 

пояснення: Міністр Міністерства молоді та спорту підтримав бачення Федерації,  

наказ на призначення на посади тренерів штатної збірної команди знаходиться у 

кадровій службі Державної установі управління «Укрспортзабезпечення». 

Контракти підписуються представниками Мінмолодьспорта, а не Федерацію, тому 

питання не до Федерації щодо формальної частини оформлення контрактів. 

ВИРІШИЛИ:  

Загалом інформацію за 1-им пунктом прийняли до відома. Особливості розвитку 

громадських організацій та запропонована організаційна структура подані в 

Додатку 2. 

2. СЛУХАЛИ: 

Осипенко О. Г. – обговорення та затвердження Єдиного календарного плану 

фізкультурно-оздоровчих, спортивних заходів та спортивних змагань України на 

2025 рік. 
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ВИСТУПИЛИ: 

Севрюков В. В., Родіонов С. В., Ксенофонтов О. О., Теглевець Н. М., Коваль В. О., 

Бурдейна Н. А., Герасименко Л. С., Новаковський В. А, Булко В. Ф., 

 Садовнича О. А. – надавали свої пропозиції стосовно ЄКП, про внесення змін у 

календар та перенос змагань на інші дати. 

Запропонували затвердити ЄКП зі змінами згідно Додатку 1. 

Голосували за: – 19; проти – 1; утрималось – 2. 

ВИРІШИЛИ (УХВАЛИЛИ): затвердити ЄКП згідно змін у Додатку 1. 

3. СЛУХАЛИ: 

Осипенко О. Г. – обговорення та затвердження системи відбору та комплектування 

національної збірної команди до головних змагань сезону 

 2025 року. 

ВИСТУПИЛИ: 

Коваль В. О. – зауважила, що Універсіада і чемпіонат світу проводяться в одні дати; 

Бурдейна Н. А. – стосовно кількості спортсменів і тренерів в спортивних заходах та 

фінансування, щоб було прозоро; 

Садовнича О. А. – стосовно доопрацювання системи відбору молодіжної збірної та 

блочного луку. 

Запропонували затвердити систему відбору та комплектування національної збірної 

команди до головних змагань сезону 2025 року  

Голосували за: – 19; утрималось –3. 

Запропонували відправити на доопрацювання систему відбору молодіжної збірної 

команди та блочного луку 

Голосували за: – 21; проти – 1. 

ВИРІШИЛИ (УХВАЛИЛИ): затвердити систему відбору та комплектування 

національної збірної команди до головних змагань сезону 2025 року та відправити 

на доопрацювання систему відбору молодіжної збірної команди та блочного луку. 
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4. СЛУХАЛИ:  

Ніколаєвського О. Ю. – про положення, членство в Федерації та розміри членських 

внесків на 2025 рік. Президент запропонував змінити положення про сплату 

членських внесків. 

ВИСТУПИЛИ: 

Теглевець Н. М., Гавелко Ю. В., Гавелко М. П. – були проти збільшення внесків; 

Павлов В. О. – запропонував зібрати внески у сумі 300 грн. на чемпіонаті України, 

а коли буде оновлене положення зібрати таку ж суму на літньому чемпіонаті 

України. 

Президент запропонував змінити положення про сплату членських внесків та 

внести зміни, щоб положення юридичним  стало більш точним. 

Голосували за: – 20; проти – 2. 

Запропонували підвищити членські внески. 

Голосували за: – 16; проти – 5; утрималось – 1. 

ВИРІШИЛИ (УХВАЛИЛИ): 1. Змінити положення про сплату членських внесків 

та внести зміни, щоб положення юридичним стало більш точним. 

2. Підвищити членські внески, але точну суму, дату та порядок оплат визначити в 

положенні, яке має бути оновлене та обговорене на наступному засіданні Президії. 

3. На чемпіонаті України в приміщенні серед дорослих та юніорів у м. Львові не 

збирати членські внески. 

 

 

Президент ВФСЛ                                                    Олександр НІКОЛАЄВСЬКИЙ 

 

 

Секретар                                                                   Наталія БОВА 


